
Afsættelse af puljemidler til interne projekter 

  

  

 

Amager Øst Lokaludvalg er en uafhængig lokal forsamling, der er oprettet af 

Københavns Kommune. Lokaludvalget fungerer som bindeled mellem 

københavnerne i bydelen og politikerne på Københavns Rådhus. 

 

  

Projektnavn: Trafikevent ved Gerbrand Skole 
Projektansvarlig (arbejdsgruppe +  tovholder):  
Børnetrafik – Martin Hein 

Hvad vil vi opnå med projektet?:   
 
Sætte fokus på, at det gør en stor forskel på sikkerheden, hvis børnene ikke 
kommer i bil til skole. Børnene har bla med støtte fra lokaleudvalget lavet en 
tarzansti, der skal gøre det sjovt at gå det sidste stykke i skole selv. Den vil blive 
officielt indviet og ved samme lejlighed skal der foksu på den bilfri skolevej 

Hvorfor vil vi det?: 
 
Forældre deer kører deres børn i skole skaber farlige situationer ved skolen. Det 
gievr en negativ spiral, hvor andre forældre ikke tør lade deres børn gå selv, og 
dermed kommer der flere biler. Målet med begivenhenden er at fortsætte arbejde 
for skolebørn uden motor, som lokaludvalget, skolebestyrelsen og sikre skoleveje 
har arbejdet med de senere år. Der var afsat penge til eventen sidste år, men 
projeket trak ud, og derfor er denne genansøgning 

Målgruppe(r):  
 
Gerbrandskolens børn og deres forældre, samt naboer andre, der kører bil på 
skolevejen  

Hvilke aktivitet(er) består projektet af?: 
 
Tarzanstien bliver indviet og tanken er at stille en kaffevogn op, hvor 
forældrebestryelsen kan dele pjecer og gode råd om børntrafik ud. Det vil sek om 
morgenen, så man kan få fat i de forældre, der kommer med bil 

Forventede resultater:  
Kort sigt: En sjov event for børn og voksne med et vigtigt budskab 
Langt sigt: Mindre trafik omkring skolen og flere børn, der selv går i skole 

Forankringsstrategi: 
 
Eventen er forandrekte i lokaludvalgets børnetrafikplan 
 

Samarbejdspartnere:  
 
Skolens ledelse, forældrebestyrelsen samt ByX 



 Side 2 af 2 

Tidsplan: 
 
En morgen omkring 1. november 

Kommunikationsstrategi: 
 
Lokalpressen og evt Lorry. Begge har før dækket sagen og borgmesterens besøg, så 
der er mulighed for at få god dækning.  
Dertil artikel til AmagerØster og skole intra 

Hvad skal sekretariatet bidrage med?: 
 
Merchandice 

Budget:  
 
5000 til kaffevogn mm 

 


